
JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: 2020. június 23-án, a Megyeháza Külső-Szolnok termében 9 órától megtartott Jász-

Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés Ügyrendi Bizottsága üléséről.  

 

Jelen vannak:  Molnár Imre, Rózsa Lajos, Győri-Papp Judit, Szarvák Márton, a bizottság 

tagja. 

 

Bejelentéssel távol: Keresztes Péter, a bizottság tagja. 

 

 

Továbbá jelen vannak: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke; Dr. Molnár Zoltán megyei 

aljegyző, Galó Anita irodavezető-helyettes, Vadas Sándor koordinációs és sport referens, 

Vitosné Veres Julianna költségvetési és számviteli referens, Páldi Tamás területfejlesztési 

referens, Dr. Urbán Zoltán László rendőrfőkapitány, r.dandártábornok, rendőrségi főtanácsos, 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság; Szabó Zoltán, a Jász-Nagykun-

Szolnok Megyei Polgárőr Szövetség elnöke. 

 

 

Molnár Imre köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja a bizottság határozatképességét 

(4 fő). A meghívó szerint nyilvános ülésen 11, zárt ülésen 1 napirendi pontot tárgyal a 

bizottság. Indítványozza a 9. napirendi pont későbbi időpontban történő tárgyalását. 

Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a jogszabályi előírásoknak megfelelően az Ügyrendi 

Bizottság üléseiről készült jegyzőkönyvet a bizottság elnökén kívül még egy főnek kell 

hitelesíteni. A hitelesítő személyére Rózsa Lajost javasolja. Szavazásra teszi fel a javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 egyhangú igen szavazattal elfogadja Rózsa Lajost jegyzőkönyv 

hitelesítőnek. 

 

Ezt követően kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot.  

 

 

Az Ügyrendi Bizottság a napirendi javaslatot 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

12/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

az Ügyrendi Bizottság 2020. június 23-i ülése napirendi pontjának megállapításáról 

 

Az Ügyrendi Bizottság a 2020. június 23-i ülésének napirendi pontját az alábbiak szerint 

fogadja el: 

 

Napirend: 

 

1. Beszámoló Jász-Nagykun-Szolnok megye 2019. évi közbiztonsági helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 

Előadó: Dr. Urbán Zoltán László rendőrfőkapitány, r.dandártábornok, rendőrségi   

              főtanácsos, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság   
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Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság vezetője kinevezésének 

véleményezésére 

Előadó: Dr. Balogh János r. altábornagy, rendőrségi főtanácsos, országos  

              rendőrfőkapitány, Országos Rendőr-főkapitányság 

              Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

2. Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Polgárőr Szövetség 2019. évi 

munkájáról, 2020. évi feladatairól 

Előadó: Szabó Zoltán, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Polgárőr Szövetség elnöke 

 

3. Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2019. évi 

költségvetésének teljesítéséről és a zárszámadási rendelet megalkotásáról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke               

 

4. Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2020. évi 

költségvetésének megállapításáról szóló 2/2020. (II.18.) ÖR számú rendelet módosítására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

5. Előterjesztés a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

6. Előterjesztés a Megyei Önkormányzat 2019. évről szóló éves ellenőrzési jelentésének 

elfogadására 

Előadó: Rentzné Dr. Bezdán Edit, megyei főjegyző  

 

7. Előterjesztés a „Creative Region” – Északkelet-Magyarország fejlesztési tervéhez a 

Jász-Nagykun-Szolnok megyei részdokumentumok elkészítésére, az egyeztetések 

lefolytatására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

8. Előterjesztés a megyei önkormányzatok 2020. évi rendkívüli támogatására 

benyújtandó pályázatról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

9. Tájékoztató a Megyei Közgyűlés tagjai és hozzátartozóik vagyonnyilatkozatának 

kezeléséről, nyilvántartásáról és ellenőrzéséről 

Előadó: Molnár Imre, a bizottság elnöke 

 

10. Tájékoztató külföldi kiutazásokról, fogadásokról és nemzetközi programok 

ügyintézéséről   

Előadó: Lakatos István, irodavezető 

 

 

Zárt ülés: 

Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat kitüntető díjainak 

adományozására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 
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Napirendi pont tárgyalása következik 

 

 

1./ Napirendi pont 

Beszámoló Jász-Nagykun-Szolnok megye 2019. évi közbiztonsági helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 

Előadó: Dr. Urbán Zoltán László rendőrfőkapitány, r.dandártábornok, rendőrségi   

              főtanácsos, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság   

 

Molnár Imre: Köszönti Dr. Urbán Zoltán László rendőrfőkapitány urat. Érdeklődik, van-e az 

írásos előterjesztéshez szóbeli kiegészítése? 

 

Dr. Urbán Zoltán nem tesz szóbeli kiegészítést, kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Molnár Imre: Kérdezi, kinek van véleménye, észrevétele? 

Véleménye szerint a részletes beszámolóban található adatok nagyon pozitívak, a bűnözés 

aránya csökken, szinte minden területen a statisztika azt mutatja, hogy egyre kevesebb arányú 

a bűnözés. A felderítettség az már nem mutat ennyire pozitív arányt, de az is az elmúlt évihez 

hasonló, folyamatosan emelkedő tendenciát mutatott az elmúlt években, a bűnözés pedig 

csökkenő tendenciát. A saját választókörzete is hasonló mutatókkal rendelkezik, ezt jónak 

ítéli. 

 

Hubai Imre: Véleménye szerint jobb a közbiztonság, a lakosság biztonságérzete a számoktól 

függetlenül - ezt a lakosság részéről történő visszaigazolások támasztják alá. A rendőrség a 

Covid járvány alatt is nagyon magas szinten végezte az ellenőrzéseket, otthonmaradásra 

tudták bírni a házi karanténban lévőket. Visszaszorulóban van a balesetek száma is, ez a 

Baleset Megelőzési Bizottságnak is köszönhető, magas szinten működik a megyében. A 

drogok és az azzal kapcsolatos visszaélések sajnos olyan tendencia, amit innen nem lehet 

megoldani, de köszönjük, hogy dolgoznak rajta nagy erőkkel. Nagyra becsüli dandártábornok 

úr munkáját és köszöni a magas színvonalú beszámolókat, a megye érdekében tett 

erőfeszítéseket. Gratulál az elvégzett munkához. 

 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  

 

13/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

Jász-Nagykun-Szolnok megye 2019. évi közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 

 

A bizottság a beszámolót támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

Molnár Imre: A napirendi pont másik részére: 

 

Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság vezetője kinevezésének 

véleményezésére 

Előadó: Dr. Balogh János r. altábornagy, rendőrségi főtanácsos, országos  

   rendőrfőkapitány, Országos Rendőr-főkapitányság 
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Molnár Imre:  Kérdezi kinek van kérdése, véleménye? 

 

 

Hubai Imre: A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság vezetője 

kinevezésének véleményezéséről szól az előterjesztés, mi úgy tudjuk, hogy a megyei rendőr-

főkapitányságnak van vezetője. Mit tartalmaz ez az előterjesztés? 

 

Dr. Urbán Zoltán: Jogszabályi alapon 5 évre kap megbízást minden főkapitány, 2015. április 

1-jén kezdődött a megbízatása Jász-Nagykun-Szolnok megyében. A belügyminiszter döntése 

alapján az 5 éveket nem hosszabbítja meg, a törvény adta lehetőséget nem kívánta érvénybe 

léptetni, egyszer hosszabbítható ez a megbízás. Tekintettel arra, hogy a Győr-Moson-Sopron 

megyei rendőrfőkapitány nyugállományba vonul, felkérte a Győr-Moson-Sopron Megyei 

Rendőr-főkapitányság vezetésére 2020. szeptember 1-jétől. Az átmeneti időszakban betanítja 

az utódját, hogy minden folyamatot lásson, igyekszik mindenkivel megismertetni. Országos 

rendőr-főkapitány úr előterjesztése erről fog szólni, hogy egy új jelöltet fog bemutatni. 

 

Hubai Imre: Dr. Rádi Norbert rendőr ezredes úr a jelölt, kinek megismerésére már volt 

lehetősége. Köszöni a tájékoztatót. Egy általunk is nagyra becsült életút kerül a megyébe, 

számos dicséret, számos előléptetés, szakmai siker fémjelzi eddigi életútját. Úgy véli, hogy 

inkább formális a közgyűlés jóváhagyása.  

 

Molnár Imre: Már rá is kérdeztem az elmúlt években, hiszen az volt a jellemző, hogy mi 

mindig maradunk, én is már több ciklus óta vagyok képviselő, a rendőr-főkapitányok pedig 

letöltik és mennek. Érthetetlen volt folyamatosan számomra, hogy láttuk nagyon jók az 

eredmények, mely évről-évre javuló tendenciát mutat és még is van csere. Megkaptuk erre a 

választ, hogy miért van. A civil szférában más a helyzet, mert aki jól csinálja a dolgát az 

általában marad, de a rendőrségnél más megítélése van a dolgoknak. 

 

Dr. Urbán Zoltán: Köszöni a bizottság eddigi támogatását, további sikereket kíván Jász-

Nagykun-Szolnok megyének. 

További észrevétel nem hangzik el. 

 

 Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

14/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság vezetője kinevezésének 

véleményezéséről 

 

A bizottság az előterjesztést támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

 

2./ Napirendi pont 

Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Polgárőr Szövetség 2019. évi 

munkájáról, 2020. évi feladatairól 

Előadó: Szabó Zoltán, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Polgárőr Szövetség elnöke 
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Molnár Imre köszönti Szabó Zoltán elnök urat. Érdeklődik, van-e az írásos előterjesztéshez 

szóbeli kiegészítése? 

 

Szabó Zoltán: Elmondja, hogy bérezés és fizetség nélkül 2700 polgárőr végzi munkáját. 

Fontosnak tartja, hogy ennek az önzetlen, önkéntes munkának az elismerése meglegyen. Az 

elmúlt években – nem tudja az okát, de nem adott tájékoztatást a megyei közgyűlés előtt. 

Nagy örömmel vette a felkérést, hogy az idei évtől rendszeresen tájékoztassa a polgárőrség a 

megyei közgyűlést az elvégzett munkáról. Úgy gondolja, ez a lehetőség már egyfajta 

megbecsülése a polgárőrség tevékenységének, hogy a közgyűlést érdekli és tájékozódik a 

sikereinkről, a nehézségeinkről. A tájékoztatóból kimaradt, a megyében dolgozó polgárőrök 

csak kimondottan a Covid védekezéssel kapcsolatban több, mint 44 ezer órát dolgoztak 

karitatív tevékenységükben. Ez is jelzi, hogy ez az önkéntes civil szervezet tud reagálni 

bármire. 

 

Hubai Imre: A 2020. évi feladatokkal kapcsolatosan kaptunk egy összefoglalót, ami részben 

illeszkedik az Országos Polgárőrség szakmai javaslataihoz. Mi az a legfontosabb terület, ahol 

a megyei közgyűlés segíteni tudna a polgárőr szövetségnek? Mi teheti szorosabbá akár az 

önkormányzatokkal, akár a megyei közgyűléssel a kapcsolatot? 

 

Szabó Zoltán: Mint civil szervezet támogatásokból végzi a munkáját. Sok olyan 

tevékenységet végeznek, melyeket támogat önkormányzat vagy éppen kormányzati sorról 

érkező támogatás, pályázati lehetőség. Működési célú támogatások szűk sávban mozognak. A 

megyében 78 településen 73 egyesület dolgozik. Ezek az emberek saját településeiken 

dolgoznak, ott vállalnak munkát, ami a teljes lakosság javát szolgálja, szükség esetén a teljes 

megye területén. A Tisza-tó környékén szoktunk vendégszolgálatot ellátni, megerősíteni az 

ottani közbiztonságot. A mobilitáshoz, az ellátottsághoz várjuk mi a támogatást. A kormány 

meghirdette a klíma és természetvédelmi akciótervet, a mai értekezleten az OP szakmai 

alelnökeként fogok részt venni, elsőként kívánunk csatlakozni ehhez a tervhez. A 

kapcsolódások megtalálhatóak, inkább azt tudom mondani, hogy nagyon sok területen a 

támogatási rész nem túl erős. Vannak nagyon jól támogatott egyesületeink, említeném akár a 

Jászságot vagy az üdülő övezeteket, ahol ez nincs meg, ott a szövetség próbál egy elég szűkös 

anyagi területen segíteni. 

 

Hubai Imre: Számítunk is a polgárőr szövetségre, hiszen van egy környezetvédelmi 

projektünk a Tiszta-tó a Tisza-tó, amiben ha már az idén nem is lesz Te Szedd! attól a 

projektben örömmel vennénk az együttműködést. A támogatások azok mindig szabad 

szemmel jól láthatóak kell legyenek, amiben szintén tudunk egy kis médiavisszhangot, vagy 

egy kis saját megjelenésben, akár egy támogató cikket is írni, amiben felhívjuk a figyelmet a 

jószívű adakozásra a társadalom és a cégek figyelmét. Valamint akár a toborzásra is, hiszen az 

is része a munkának, amiben minden segítség elkel, folyamatos pótlásra van szükség. 

 

Dr. Molnár Zoltán: Jogi személyiség az, hogy alakul? Támogatással kapcsolatosan, minden 

települési polgárőr egyesület önálló bankszámlával rendelkezik?  

 

Szabó Zoltán: Törvény alapján dolgozunk. Alapvetően a területen minden egyesület önálló 

jogi személy, de úgy lehet önálló jogi személy, hogy tagja a megyei szövetségnek és az 

Országos Polgárőr Szövetségnek. A megyei szövetség jelenleg is végez támogatási 

feladatokat, mi a szervezést, a támogatások elosztását, az igazolványok gyártását, egyéb 

koordinációs tevékenységet végezzük közvetlenül. 
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További észrevétel nem hangzik el. 

 

Molnár Imre kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

 

15/2020. (VI.26.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Polgárőr Szövetség 2019. évi munkájáról, 2020. évi 

feladatairól 

 

A bizottság a tájékoztatót támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

 

3./ Napirendi pont 

Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2019. évi költségvetésének 

teljesítéséről és a zárszámadási rendelet megalkotásáról 

Előadó: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

Molnár Imre A zárszámadás mindig az előző évi költségvetésről ad számot. Mérleget 

vonunk az előző évről. Kérdezi, kinek van kérdése, észrevétele? 

 

Molnár Imre kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel a rendelet-tervezetet és a 

határozati javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

16/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2019. évi költségvetésének teljesítéséről 

és a zárszámadási rendelet megalkotásáról 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

17/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a hivatali beszámoló elfogadásáról 

 

A bizottság a határozatot közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

4./ Napirendi pont 

Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2020. évi költségvetésének 

megállapításáról szóló 2/2020. (II.18.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Molnár Imre Kérdezi, kinek van kérdése, észrevétele. 
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Hubai Imre: A februári közgyűlésen elfogadott költségvetés továbbra is érvényben van, a 

Covid járvány következtében nem borítottuk fel a költségvetés egyensúlyát. Visszafogottabb 

volt az elnöki keret felhasználása a tervezettnél.  

 

 

További észrevétel nem hangzik el. 

Molnár Imre szavazásra teszi fel a rendelet-tervezetet. 

 

Molnár Imre további észrevétel hiányában szavazásra teszi fel a rendelet-tervezetet és a 

határozati javaslatokat. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

18/20220. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2020. évi költségvetésének 

megállapításáról szóló 2/2020. (II.18.) önkormányzati rendelet módosításáról 

A bizottság a rendelet-tervezetet a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

19/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a megyebáli adományról 

 

A bizottság a határozatot a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

20/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

alapítvány támogatásáról 

 

A bizottság a határozatot a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

5./ Napirendi pont 

Előterjesztés a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Röviden ismerteti, hogy miért volt szükség a módosításokra. Az Elnöki Kabinet 

azokat az operatív testületi tagokat tartalmazza, akik az elnök munkáját segítik és napi 

rendszerességgel a hivatal munkájának koordinációját végzik. Az elnökség és a hivatal közötti 

munka gördülékenyebbé tétele volt a cél. Kiemelésre került néhány vezető kolléga, többlet 

jövedelmet egyelőre nem jelent számukra, bízik benne, hogy a többletmunkát a későbbiekben 

el lehet ismerni. A közgyűlés egy elnökkel, egy alelnökkel végzi munkáját ez is rögzítésre 

kerül. 

 

További észrevétel nem hangzik el. 
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Molnár Imre szavazásra teszi fel a rendelet-tervezetet. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

21/20220. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

6./ Napirendi pont 

Előterjesztés a Megyei Önkormányzat 2019. évről szóló éves ellenőrzési jelentésének 

elfogadására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke  

 

 

Molnár Imre Kérdezi, kinek van kérdése, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az előterjesztést. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

 

22/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Megyei Önkormányzat 2019. évről szóló ellenőrzési jelentéséről 

 

A bizottság az előterjesztést támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

7./ Napirendi pont 

Előterjesztés a „Creative Region” – Északkelet-Magyarország fejlesztési tervéhez a 

Jász-Nagykun-Szolnok megyei részdokumentumok elkészítésére, az egyeztetések 

lefolytatására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Molnár Imre Kérdezi, kinek van kérdése, észrevétele? 

 

Hubai Imre: A „Creative Region” új besorolása a megyéknek olyan fejlesztési zónába, ahol 

aközponti település (megyei jogú városok és a hozzájuk tartozó megye) fejlesztését foglalja 

magában, úgy, hogy a megyék egymással és a határon túli területekkel is együttműködnek, 

kiaknázzák a lehetőségeket együtt, egymással. A mi régiónk volt az első, ami megalakult, 

Hajdú-Bihar megye, Szabolcs-Szatmár megye, Borsod-Abaúj-Zemplén megye és Jász-

Nagykun-Szolnok megye a tagja. Ezen belül Debrecen, Nyíregyháza, Miskolc, Szolnok 

városok érintettek a fejlesztésben. Erősen fejlesztésre szoruló megye vagyunk, minden 

ilyenhez érdemes csatlakozni. Nem indult zökkenőmentesen másfél éve, kemény csata, 

egyeztetések zajlottak.. Az ITM-ben és a Pénzügyminisztériumban folyik a munka, ezt a 

pénzt a Pénzügyminisztérium adja. Abban bízunk, hogy az infrastruktúránk rendbetételét és a 

főművek rendbetételét, újragondolását és a nagy gazdasági fejlődést hozó infrastruktúrák 

fejlesztését is magával hozhatja. A 2018-ban elfogadott megyei stratégia adja az alapját. Év 
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végén reméli, már konkrét projektek indulhatnak el a régión belül. Ehhez a munkához kérünk 

felhatalmazást, hogy tárgyalhassunk egyáltalán a megyében ebben a kreatív régiós  

felállásban az ITM-el és a többi megyével, a közgyűlés fogja döntésével megerősíteni a 

programot.  

 

 

Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az előterjesztést. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

23/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a „Creative Region” – Északkelet-Magyarország fejlesztési tervéhez a Jász-Nagykun-

Szolnok megyei részdokumentumok elkészítésére, az egyeztetések lefolytatásáról 

 

A bizottság az előterjesztést támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

 

8./ Napirendi pont 

Előterjesztés a megyei önkormányzatok 2020. évi rendkívüli támogatására 

benyújtandó pályázatról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Molnár Imre Kérdezi, kinek van kérdése, észrevétele? 

 

Hubai Imre: A megyei önkormányzatok költségvetése eléggé kifeszített módon működik az 

egész országban, a rendkívüli támogatásokra azért van szükség, hogy tervezéssel, programok 

indításával tudjunk felkészülni jövőbeni feladatainkra, 2021. nagyon nehéz év lesz. 

 

Dr. Molnár Zoltán: A költségvetési rendeletben hiányt tervezni nem lehet, picit 

kötelezettséget is ró ránk, mindenképpen be kell nyújtanunk ezt a pályázatot. Az eddigi 

gyakorlatok szerint az év utolsó hónapjában kaptuk meg a támogatást. 

 

Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az előterjesztést. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

 

24/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a megyei önkormányzatok 2020. évi rendkívüli támogatására benyújtandó pályázatról 

 

A bizottság az előterjesztést támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 
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9./ Napirendi pont 

Tájékoztató a Megyei Közgyűlés tagjai és hozzátartozóik vagyonnyilatkozatának 

kezeléséről, nyilvántartásáról és ellenőrzéséről 

Előadó: Molnár Imre, a bizottság elnöke 

 

 

Molnár Imre tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a vagyonnyilatkozatok leadása rendben 

megtörtént. Vagyonnyilatkozatba betekintési lehetőséget senki nem kért. Kérdezi, kinek van 

kérdése, észrevétele? 

 

 

Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az előterjesztést. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

 

 

26/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Megyei Közgyűlés tagjai és hozzátartozóik vagyonnyilatkozatának kezeléséről, 

nyilvántartásáról és ellenőrzéséről 

 

A bizottság a tájékoztatót elfogadta. 

 

 

10./ Napirendi pont 

Tájékoztató külföldi kiutazásokról, fogadásokról és nemzetközi programok 

ügyintézéséről  

Előadó: Lakatos István, irodavezető 

 

Molnár Imre: Kérdezi, kinek van kérdése, észrevétele? 

 

Dr. Molnár Zoltán: Az írásos anyagban szerepel, hogy a szájmaszkok szállítása folyamatban 

van, a szállítmány megérkezett, mind az 50.000 db nálunk van. 

 

Hubai Imre: Érthető okból maradtak el a kiutazások, még az év második felében lesz a 

Visegrádi találkozó szeptemberben, ha akár testvérmegyékkel vagy akár külföldről érkező 

delegációk fogadásáról tudunk a járványhelyzetre tekintettel foglalkozni, akkor arról is 

beszámolunk majd. 

 

 

Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az előterjesztést. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

 

27/2020. (VI.23.) ÜB számú bizottsági határozat 

a külföldi kiutazásokról, fogadásokról és nemzetközi programok ügyintézéséről   

 

A bizottság a tájékoztatót elfogadja. 
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Molnár Imre megköszöni a részvételt, az ülést 10.15 órakor bezárja. 

 

 

 

 

 

 

 


